
Ambasador Ralević: Srbija se nada intezivnijem političkom dijalogu sa Kanadom
sreda, 03. februar 2021.

Ambasador Republike Srbije u Kanadi Dejan Ralević u intervjuu za ,,Hil Tajms" izjavio je da je
inteziviranje političkog dijaloga između naše dve zemlje od velikog značaja.  

Ralević je konstatovao da su odnosi Beograda i Otave generalno dobri i da dve zemlje uvek
mogu da nađu zajednički jezik.

Takođe, ambasador je rekao da ekonomski odnosi Kanade i Srbije napreduju, a to, kako je
ocenio, "ide u tandemu sa dobrim političkim odnosima".

„Želeo bih da vidim intenzivniji politički dijalog dve zemlje", rekao je Ralević i dodao da se naša
zemlja trenutno ne nalazi na kanadskoj listi najviših prioriteta, budući da nije članica EU, niti
NATO, ali da bi pristupanje Srbije EU moglo povoljno uticati za kanadsko-srpske odnose.

Ralević je ukazao na brojnost srpske dijaspore u Kanadi, o kojoj govori podatak sa poslednjeg
popisa stanovništa iz 2016. godine koji beleži oko 97.000 kanadskih stanovnika srpskog
porekla.

„Brojnost srpske zajednice u Kanadi mogla bi pružiti veliki doprinos Srbiji kroz aktiviranje u
političkom životu, baš kao što to čine druge etničke zajednice", zaključio je Ralević.
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